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R O M Â N I A 

J U D E Ţ U L  S U C E A V A 

C O M U N A   F R Ă T Ă U Ţ I I   N O I 

C O NS I L I U L   L O C A L  
 

 

P R O C E S – V E R B A L 
 

încheiat azi, 28.02.2023, 

în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Frătăuţii Noi 

 

 Prin Dispozitia primarului comunei, Olari George nr. 69 din 22.02.2023, a fost convocat 

Consiliul Local al Comunei Fratautii Noi in sedinta ordinara pentru data de 28.02.2023, ora 12:00, 

la sediul Primariei Fratautii Noi.  

 Se  face prezenta consilierilor si se constată  că fiind prezenti 15 din 15 consilieri  in functie, 

sedinta este legal constituita si poate sa-si desfasoare lucrarile. 

  

 Domnul primar  anunta ca un punct de pe ordinea de zi, cel cu deseurile, a fost scos deoarece 

nu a fost finalizata documentatia. Apoi mai anunta ca sunt trei cereri din partea unor cetateni de a 

participa la lucrarile sedintei, numindu-i. 

 La sedinta mai participă domnul contabil Mircea Guta si domnul consilier Moisuc Iulian-

Cristin   iar din partea societatii civile participa cei trei cetateni anuntati de domnul primar.  

  

 Domnul consilier Lupoaie Ioan, presedintele de sedinta ales conform HCL nr. 1/28.01.2021, 

modificată și completată prin HCL nr. 1/28.01.2022,  citeste proiectul ordinii de zi: 

 

 

1.  Prezentarea spre aprobare a Procesului-verbal al ședintei ordinare a 

Consiliului local al comunei Frătăuții Noi din data de 31.01.2023; Iniţiator- 

Secretarul general al  comunei – Moisuc Oltea-Rodica; 

   2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie bugetară al  

bugetului local al comunei Frătăuții Noi pe trimestrul IV anul 2022 ; 

Iniţiator-Primar- Olari George;  

   3. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării drepturilor băneşti 

aferente personalului didactic din cadrul Școlii Nr.1 „Iraclie Porumbescu” 

Frătăuții Noi, care solicită cheltuieli de deplasare pentru luna Ianuarie 2023 ; 

Iniţiator-Primar- Olari George;  

   4. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de 

parteneriat între UAT Frătăuții Noi, județul Suceava și Administraţia 

Bazinală de Apa Siret privind colaborarea dintre părți în vederea asigurării 

cadrului necesar implementării proiectului ” Reabilitare si modernizare 

drumuri afectate de calamități în comuna Frătăuții Noi”; Iniţiator-Primar- 

Olari George;  

   5. Proiect de hotărâre privind vânzarea prin licitaţie publică cu ofertă în 

plic închis a unor imobile - terenuri proprietatea privată a comunei Frătăuții 

Noi, județul Suceava; Iniţiator-Primar- Olari George;  

    

    6. Probleme curente 
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apoi intreaba daca mai sunt si alte modificari la ordinea de zi. 

Nemaifiind alte modificari se supune la vot ordinea de zi a sedintei. 

 Din totalul de 15 consilieri prezenţi, au votat pentru -15, împotrivă  - 0 , s-au abţinut  - 0, 

astfel incat a fost aprobata ordinea  de zi în forma prezentată.  

Doamna Moisuc Oltea-Rodica, secretarul general a comunei, informeaza consiliul despre 

cvorumul necesar adoptarii proiectelor inscrise pe ordinea de zi, . 

 De asemenea mai solicită consilierilor locali sa comunice daca se afla intr-un posibil conflict 

de interese fata de proiectele de pe ordinea de zi. 

  

 Restul consilierilor nu comunica posibilitatea unui  conflict de interese.  

 Presedintele de sedinta propune sa se inceapa dezbaterea punctelor de pe ordinea de zi. 

  

Se trece  la  primul   punct al ordinii de zi : 

 

Prezentarea spre aprobare a Procesului-verbal al ședintei Consiliului local al comunei Frătăuții 

Noi din data de 31.01.2023; Iniţiator- Secretarul general al  comunei – Moisuc Oltea-Rodica; 

 

Presedintele sedintei intreaba daca toti consilierii au luat la cunostinta de procesul verbal al 

sedintei si daca au obiectii.   

Nefiind obiecții preşedintele sedintei propune votarea procesului-verbal in forma modificata. 

 Din totalul de 15 consilieri prezenţi, au votat pentru -15, împotrivă  - 0 , s-au abţinut  - 0. 

         Având in vedere rezultatul votului, procesul-verbal din şedinţa anterioară, a fost aprobat. 

  

Se trece la al doilea  punct al ordinii de zi : 

 

 

Proiect de hotărâre  privind aprobarea contului de execuţie bugetară al  bugetului 

local al comunei Frătăuții Noi pe trimestrul IV anul 2022; Iniţiator-Primar-Olari 

George;  

 

 Președintele de ședință invită pe dl. primar  să prezinte proiectul de hotărâre. 

 Primarul comunei prezintă referatul de aprobare al proiectului apoi il invita pe domnul 

contabil sa prezinte detaliile. 

 Domnul contabil Guta Mircea incepe prin a prezenta principalele sume incasate in trimestrul 

patru si cumulat pentru intregul an 2022, dupa care continua cu sumele cheltuite in aceeasi 

perioada. 

 Doamna consilier Bucevschi Alexandra solicita detalii in privinta unor sume pentru cultura, 

detalii pe care domnul contabil i le ofera, completand cu detalii despre sumele pentru cultele 

religioase. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe arata ca a solicitat in sedinta anterioara detalii despre 

milionul de euro pe care l-a lasat in excedentul comunei in mandatul sau. 

 Domnul primar raspunde ca domnul contabil va centraliza aceste date. 

 Doamna consilier Bucevschi Alexandra arata ca aceasta cerere a fost facuta mai demult.  

 Domnul contabil raspunde ca nu se intelege faptul ca acei bani nu au fost cheltuiti toti, iar 

excedentul bugetar dintr-un an se raporteaza pe urmatorul an. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe solicita sa primeasca raspunsul pe primul an, pe al 

doilea, cati bani au ramas. 

 Domnul primar solicita domnului contabil sa noteze doleanta domnului consilier. 
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 Doamna consilier Bucevschi Alexandra mai solicita informatii despre excedent, pe care 

domnul contabil i le ofera. 

 Preşedintele comisiei   de specialitate,  prezintă avizul comisiei.  

 Nefiind alte întrebări se supune la vot proiectul. Din totalul de 15 consilieri prezenţi, au votat 

pentru 14, s-au abţinut – 1 (domnul consilie Streanga Gheorghe), impotriva  -0, proiectul devenind 

astfel Hotărârea nr. 8  

 

 

Se trece  la al treilea  punct al ordinii de zi :   
 

Proiect de hotărâre  privind aprobarea acordării drepturilor băneşti aferente 

personalului didactic din cadrul Școlii Nr.1 „Iraclie Porumbescu” Frătăuții Noi, care 

solicită cheltuieli de deplasare pentru luna Ianuarie 2023; Iniţiator-Primar-Olari 

George;  

 

 Președintele de ședință invită pe dl. primar  să prezinte proiectul de hotărâre. 

 Primarul comunei prezintă referatul de aprobare al proiectului precizand ca este un proiect 

repetitiv. 

 Domnul consilier Boghean Gheorghe-Dorel propune sa se deconteze si naveta functionarilor 

publici din primarie, care locuiesc in alte localitati si-l da exemplu pe domnul jurist, care face 

naveta din orasul Suceava. 

 Doamna secretar anunta ca nu este cadru legal pentru un astfel de proiect. 

 Domnul consilier Fador Vasile sustine propunerea domnului consilier Boghean, aratnd ca nu 

este normal sa platim naveta pentru cineva din exterior si sa nu putem deconta nimic pentru 

functionarii primariei. 

 Domnul consilier Lupoaie Ioan propune ca domnii profesori sa participe la evenimentele 

organizate in comuna de primarie. 

 Domnul primar invita pe domnii consilieri sa participe la un eveniment pe 9 martie si anume 

200 de ani de la nasterea preotului Iraclie Porumbescu, eveniment organizat de scoala. 

 Doamna consilier Bucevschi Alexandra semnaleaza o inadverventa din anexa la proiect, pe 

care doamna secretar anunta ca o va fi remedia. 

 Preşedintele comisiei   de specialitate,  prezintă avizul comisiei.  

 Nefiind alte întrebări se supune la vot proiectul. Din totalul de 15 consilieri prezenţi, au votat 

pentru 15 s-au abţinut – 0, impotriva  -0, proiectul devenind astfel Hotărârea nr. 9  

 

 

Se trece  la al patrulea punct al ordinii de zi :  

 

Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierii unui Acord de parteneriat între UAT 

Frătăuții Noi, județul Suceava și Administraţia Bazinală de Apa Siret privind 

colaborarea dintre părți în vederea asigurării cadrului necesar implementării 

proiectului ” Reabilitare si modernizare drumuri afectate de calamități în comuna 

Frătăuții Noi”; Iniţiator-Primar-Olari George;  

 

 Președintele de ședință invită pe dl. primar  să prezinte proiectul de hotărâre. 

 Primarul comunei prezintă referatul de aprobare al proiectului precizand tronsoanele de drum 

pentru care se propune parteneriatul cu ABA Siret si aratand ca parteneriatul vizeaza traversarile 

peste ape ale drumurilor supuse modernizarii prin CNI. 

 Domnii consilieri solicita detalii despre zonele unde vor fi construite podurile. 
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 Domnul primar, ajutat de domnul consilier Streanga Gheorghe, prezinta zonele unde vor fi 

construite podurile. 

 Domnul consilier Luchian Vasile intreaba despre lungimea acestor poduri si suprafata 

acestor poduri. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe raspunde ca suprafetele contin si zonele de intarire 

adiacente podurilor. 

 Domnul viceprimar arata ca nu este vorba despre proiectul cu drumurile ci se voteaza 

incheierea unui acord cu Apele române. 

 Domnul consilier Luchian intreaba daca acest acord este necesar pentru completarea 

documentatiei pentru modernizarea drumurilor prin CNI. 

 Domnul primar confirma. 

 

 Preşedintele comisiei   de specialitate,  prezintă avizul comisiei.  

 Nefiind alte întrebări se supune la vot proiectul. Din totalul de 15 consilieri prezenţi, au votat 

pentru 15 s-au abţinut – 0, impotriva  -0, proiectul devenind astfel Hotărârea nr. 10 

 

 

Se trece  la al cincilea punct al ordinii de zi :  

 

Proiect de hotărâre  privind vânzarea prin licitaţie publică cu ofertă în plic închis a 

unor imobile - terenuri proprietatea privată a comunei Frătăuții Noi, județul Suceava; 

Iniţiator-Primar-Olari George;  

 

 Președintele de ședință invită pe dl. primar  să prezinte proiectul de hotărâre. 

 Primarul comunei prezintă referatul de aprobare al proiectului precizand parcelele si zonele 

unde sunt ele. 

 Domnul consilier Lupoaie Ioan arata ca nu sunt informati suficient consilierii despre locatia 

acestor parcele. 

 Domnul primar raspunde ca tocmai ce a precizat zonele, apoi le reia inca o data. 

 Domnul consilier Luchian Vasile intreaba daca sunt cereri de cumparare pentru aceste 

parcele, in special cele din Vuliva. 

 Domnul viceprimar raspunde ca sunt probleme in Vuliva, unde s-au reusit finalizarea 

procedurilor de vindere doar pentru 6 parcele (foste parcele la legea 15) si situatia este destul de 

complicata. 

 Domnul primar confirma faptul ca sunt cereri de cumparare pentru acele parcele. 

 Doamna consilier Bucevschi intreaba de ce sunt suprafete atat de mari ale parcelelor. 

 Domnul primar raspunde ca sunt acolo case construite din anii 90 si nu se puteau face 

parcele mai mici. 

 Doamna secretar solicita sa se faca propuneri pentru comisiile de licitatie si de contestatii. 

 Domnul consilier Hutan Gheorghe il propune pe domnul viceprimar Babalean Mihai sa faca 

parte din comisia de licitatie si supleant pe domnul consilier Luchian Vasile. 

 Nemaifiind alte propuneri se supune la vot propunerea domnului consilier Hutan Gheorghe. 

 Din totalul de 15 consilieri prezenţi, au votat pentru 14, s-au abţinut – 1 (domnul consilier 

Babalean Mihai), impotriva  -0 astfel ca domnii consilieri Babalean Mihai si Luchian Vasile vor fi 

membru respectiv supleant in comisia de licitatie. 

 Preşedintele comisiei   de specialitate,  prezintă avizul comisiei.  

 Nefiind alte întrebări se supune la vot proiectul. Din totalul de 15 consilieri prezenţi, au votat 

pentru 14, s-au abţinut – 1 (domnul consilier Streanga Gheorghe), impotriva  -0, proiectul 

devenind astfel Hotărârea nr. 11  

 

Se trece  la al saselea punct al ordinii de zi :  
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Probleme curente.   

 

 Domnul primar solicita cuvantul si anunta ca a fost ieri la o sedinta cu domnul subprefect si 

membrii comitetului judetean pentru situatii de urgenta unde i s-a atras atentia ca suntem deficitari 

la camere de supraveghere. Mai arata ca trebuie puse limitatoarele de viteza la trecerile de pietoni, 

in special la scoli. O alta problema este cea a cainilor vagabonzi si citeste o solicitare in acest sens 

a unei cetatene din localitatea Costisa. Apoi arata ca i s-a propus o asociere intre mai multe UAT-

uri pentru crearea unui adapost pentru cainii vagabonzi, dar toate costa si trebuie gasita o solutie 

impreuna cu primarii din zona. 

 Domnul viceprimar arata ca se pot incheia si contracte cu firme pentru recoltarea acestor 

caiini, aratand ca are o adresa in acest sens. Mai arata ca trebuie facut ceva pentru ca este o 

problema. 

 Domnii consilieri prezinta probleme similare din zonele lor de rezidenta. 

 Domnul primar mai prezinta cateva modificari de nume de strazi de luat in considerare 

pentru viitorul nomenclator stradal apoi arata ca sunt 2 persoane prezente care solicita sa fie 

denumita o strada in un anume fel, precizand ca sunt stranse si semnaturi in acest sens. 

 Domnul viceprimar anunta ca in ziua urmatoare sedintei, in urma unei adrese a ISU Suceava, 

se va organiza un exercitiu de prealarmare cu sirena unitatii. 

 Domnul consilier Lupoaie Ioan arata ca o firma care extrage balastru din albia Sucevei a 

deviat cursul apei spre mal si vine sezonul inundatiilor. Mai arata ca in urma acestor exploatari de 

balastru a coborat panza freatica si nu mai este apa in fantani. Ce este de facut? 

 Domnul primar raspunde ca firma respectiva are toate hartiile in regula dar a anuntat 

telefonic si va veni cineva de la Apele române sa verifice. 

 Domnul viceprimar arata ca trebuie facuta adresa scrisă si sa se primeasca un raspuns scris, 

caci vorba zboară. 

 Domnul consilier Lupoaie Ioan mai arata ca drmurile care intra in drumul judetean trebuie 

aduse la nivel. 

 Domnul primar raspunde ca se va face, cum da caldura. 

 Domnul consilier Lupoaie mai arata ca intr-o zona trebuie montata o oglinda. 

 Domnul consilier Luchian Vasile arata ca si in Costisa trebuie o oglinda, numind zona. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe raspunde ca problema cu exploatarea balastrului este 

urmatoarea: avizul de exploatare il da Apele române si ele au toate drepturile iar cand vine apa 

mare sau sunt gunoaie acolo raspunde primarul comunei si consiliul local. Trebuie facuta adresa la 

Apele române sa se verifice adancimea de exploatare pentru ca acolo este problema. Firmele au 

avizele dar nu le respecta. Pentru Frătăuți de 2 ani de zile nu mai este plaja de balastru si nu se pot  

balasta drumurile pe unde circula fermierii. 

 Domnul consilier Fador Vasile intreaba daca se mai fac demersuri pentru plaja de balastru de 

2000 de metri. 

 Domnul primar raspunde ca se va face in primavara. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe arata ca a mai fost, dar cu firma de la Maneuti. A 

exploatat alta firma pentru noi. Utilaje exista, personal exista si se platesc altii sa exploateze 

balastrul. 

 Doamna consilier Bucevschi Alexandra propune sa se cumpere o freza de zapada pentru 

curatat trotuarele. 

 Domnul consilier Fador Vasile arata ca nu se poate urca pe trotuare. 

 Domnul consilier Lupoaie Ioan propune ca cetatenii care doresc sa participe la sedinta, in 

limita locurilor disponibile, sa nu mai fie nevoiti sa faca cerere cu trei zile inainte. 

 Domnul primar solicita sa se supuna la vot propunerea. 
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 Cu 14 voturi pentru si o abtinere (domnul consilier Streanga Gheorghe)  consilierii consimt 

acest lucru. 

 Domnul consilier Fador Vasile arata ca in sedinta trecuta s-a pus problema pavajului, a 

monumentului apoi s-a intocmit o comisie de receptie la pavaj unde trebuiau sa participe si 2 

consilieri locali. 

 Domnul primar raspunde ca au participat doi consilieri, numindu-i. 

 Domnul consilier Fador Vasile intreaba cum au fost numiti consilierii. 

 Doamna secretar raspunde ca au fost numiti prin dispozitie. 

 Domnul consilier Luchian Vasile intreaba daca nu trebuia aprobata de consiliul local. 

 Doamna secretar raspunde ca doar la licitatii de vanzare se aproba de catre consiliu. 

 Domnul consilier  Fador Vasile il intreaba pe domnul consilier Lupoaie Ioan (care a 

participat la receptia lucrarii) cum s-a prezentat lucrarea. 

 Domnul consilier Lupoaie Ioan raspunde ca lucrarea s-a prezentat bine, cu mici probleme 

(gen: lipsa placuta la intrarea pe trotuar cu textul „ interzis circulatia pe timp de iarna”) pentru care 

nu a semnat receptia. Apoi prezinta o statistica a accidentelor produse din cauza alunecarilor.  

 Domnul viceprimar il intreaba despre raportul dintre calitate si pret, caci astazi lipseste 

presedintele comisiei de receptie si nu-i poate adresa intrebarea. 

 Domnul consilier Lupoaie arata ca s-a retras de la discutii si nu stie amanunte. 

 Domnul viceprimar il felicita pentru acest lucru, caci receptiile nu se fac de la birou. Trebuie 

mers pe teren sa se masoare, sa se verifice si face o propunere, pentru urmatoarele receptii, sa faca 

si auditul un raport, in paralel cu comisia de receptie, de evaluare a receptiei. Sa fie si el 

raspunzator, cand vine Curtea de conturi, impreuna cu consiliul local, pentru ca se dau drumul la 

bani. 

 Domnul consilier Luchian solicita informatii despre compartimentul de audit si auditorul 

intern. 

 Doamna secretar explica domnului consilier rolul auditorului, aratand ca se va interesa daca 

este in ordine  asa o solicitare. 

 Domnul viceprimar solicita sa se supuna la vot cererea sa, de a da un punct de vedere 

auditorul cu privire la receptiile investitiilor viitoare. 

 In unanimitate de voturi consilieri aproba cererea domnului viceprimar Babalean Mihai. 

 Domnul viceprimar arata ca sunt zone cu pavaj crapat care nu s-au vazut la receptie. 

 Domnul consilier Hutan Gheorghe raspunde ca poate se grabeau. 

 Domnul viceprimar raspunde ca nu are nimic impotriva,dar sa lucreze bine.  

 Domnul consilier Hutan Gheorghe intreaba pe domnul primar cum s-a finalizat receptia fara 

semnatura domnului consilier. 

 Domnul primar raspunde ca s-a finalizat  cu majoritatea comisiei, dirigintele de santier 

efectuand masuratorile. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe intreaba daca s-a pus proiectul pe SEAP. 

 Domnul viceprimar raspunde ca a fost cu incredintare directa. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe intreaba cine a verificat daca corespunde proiectului  

lucrarea. 

 Domnul primar raspunde ca dirigintele de santier a verificat lucrarea. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe arata ca acesta (dirigintele de santier) a verificat 

calitatea lucrarii, nu valoric. 

 Domnul viceprimar arata ca si calitatea lasa de dorit pentru ca sunt pavaje crăpate. 

 Domnul consilier Luchian Vasile constata ca investitia a fost aprobata de consiliul local. 

 Domnul viceprimar raspunde ca este aprobat un proiect iar nu modul de executie al lui, care 

se aproba atunci cand se face receptia. 

 Domnul consilier Luchian Vasile arata ca la Frătautii Vechi s-a facut pavare la pret mai mic 

si mai de calitate. 
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 Domnul consilier Streanga Gheorghe intreaba daca suprafata din proiect este aceeasi cu cea 

construita. 

 Domnul viceprimar raspunde ca nu stie, nu a masurat-o nimeni. 

 Domnul consilier Lupoaie Ioan arata ca el nu a semnat dar daca in comisie sunt 7 persoane si 

6 semneaza - s-a terminat. Mai propune ca atunci cand apare un proiect nou, consiliul local sa 

studieze mai bine proiectul. 

 Domnul consilier Luchian Vasile propune ca aceste proiecte sa fie puse pe SEAP si sa se 

selecteze atent constructorii. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe arata ca s-a votat ceva si s-a facut altceva. 

 Doamna consilier Bucevschi Alexandra arata ca ea, cand a spus ca sumele pentru proiecte 

sunt mari, nu a fost bagata in seama. La fel se va intampla si cu modernizarea terenului de sport. 

 Domnul primar raspunde ca va fi pus proiectul pe SEAP, ca sa nu mai fie discutii. 

 Domnul consilier Olinici Virgil intreaba cand se va instala in sensul giratoriu o troita, asa 

cum era inainte. 

 Domnul primar raspunde ca a discutat cu preotii din Fratautii Noi si a fost stabilit un model 

de troita.  

 Domnii consilieri intreaba daca se poate instala o troita acolo, dat fiind faptul ca drumul este 

al consiliului judetean. 

 Domnul primar raspunde ca daca in localitatea de unde a luat model de troita (si este 

amplasata la fel) se poate, atunci se va gasi o modalitate si la noi. 

 Domnul viceprimar propune sa se faca troita alaturi. 

 Discutiile continua, fiind facute propuneri de a se instala in giratoriu un stalp de iluminat. 

 Domnul J.G. intreba pe domnii consilieri daca stiu despre regulamentul de functionare al 

microbuzului scolar al primariei. Apoi arata, citand din regulament, despre cum se aproba traseele 

pe care circula acest microbuz si ca microbuzul scolar nu poate transporta persoane, in afara de 

cadrele didactice, pentru interes local.  

 Domnul consilier Lupoaie Ioan intreaba daca au fost abateri in acest sens. 

 Domnul J.G. raspunde ca a fost microbuzul la Darabani. Mai arata ca raspunderea 

disciplinara apartine soferului, iar raspunderea de trasee este a consiliului local. 

 Domnul primar raspunde ca pentru activitati culturale a mai fost solicitat microbuzul, dar 

constata ca nu a citit regulamentul. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe arata ca microbuzul poate face si alte curse cu 

aprobarea consiliului local. 

 Doamna consilier Bucevschi Alexandra propune sa fie mentionat in regulamentul de 

functionare acest lucru, daca nu este stipulat. 

 Domnul consilier Streanga Gheorghe intreaba ce este rau daca sunt dusi copiii la diferite 

activitati culturale. Daca s-a mers cu echipa de dansuri este ceva gresit? 

  

 Nemaifiind alte inscrieri la cuvant presedintele de sedinta mulţumeşte pentru participare şi 

declară închise lucrările şedinţei. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

                        Preşedinte de şedinţă,    

                                                                                                                                                            

                            LUPOAIE Ioan 

                                                            Contrasemnează, 

                                                           Secretar general al comunei, 

 

 

                                                             MOISUC Oltea-Rodica 


